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Το υπ. Μεταφορών ανοίγει θέμα διοδίων (και) με
τη γέφυρα Ρίου – Αντιρρίου

2017/09/02 16:50 στην κατηγορία ΥΠΟΓΕΙΟΣ

Συνεχίζει το υπουργείο Μεταφορών τις εξαγγελίες περί μείωσης διοδίων με την
ολοκλήρωση των αυτοκινητοδρόμων.

Λίγο πριν εγκαινιαστεί – και επισήμως – η Ιόνια Οδός και τεθούν σε λειτουργία όλοι οι
σταθμοί διοδίων, ο υπουργός Μεταφορών Χρήστος Σπίρτζης, σε ραδιοφωνική του
συνέντευξη, άνοιξε θέμα μείωσης διοδίων, τόσο στην Ιόνια Οδό, όσο και στη γέφυρα
Ρίου – Αντιρρίου.

«Όσοι συμπολίτες μας ταξίδεψαν, μέσα στον Αύγουστο, μπόρεσαν και
χρησιμοποίησαν αυτό το δρόμο που είναι πραγματικά με πολύ καλά ποιοτικά
χαρακτηριστικά και στοιχεία.

Ελπίζουμε ότι θα είναι και με μειωμένα διόδια, μόλις καταφέρουμε να
ολοκληρώσουμε τις αλλαγές των συμβάσεων, τώρα που θα μπούμε στην περίοδο
λειτουργίας», ανέφερε αρχικά, συμπληρώνοντας ότι «και με τη γέφυρα θα γίνουν
συζητήσεις, γιατί πρέπει κι εκεί να υπάρχει μια άλλη αντιμετώπιση».

Ίσως, ο υπουργός Μεταφορών είχε κατά νου τα ηλεκτρονικά αναλογικά διόδια,
εάν και δεν είναι τόσο άμεσα υλοποιήσιμα.

Από την άλλη πλευρά, αυτό που απασχολεί τους χρήστες είναι ο ενιαίος 
πομποδέκτης, κάτι στο οποίο οφείλει να ασκήσει πιέσεις το υπουργείο.


